
II-Alueen Alueforum 8.3.2017 klo 18.00 
 
Apj Veikko Partanen avasi forumin.  
(II-alueella on 16 klubia, neljästä ei ollut edustajaa paikalla,17 lionia oli paikalla.) 
 
1)  -   Apj: aloituspuheenvuoro: 

- Aluksi oli puhetta kauppojen kuittilaatikoista. Poliisilaitokselta täytyy hakea 
lupa, ja selostaa tarkoitus mihin kuiteista saatu raha käytetään. 

- hän puhui myös klubien aktiviteeteistä.  Piirikuvernööri Kari Edelmannin  
     S-posti viestissä oli aiheesta monta liitettä, Ideapankista ja muusta. 

(laitan tähän ko. liitteet: 1.Jäsen kysely 2015 kokousten elävöitys, 
2.Jäsenkysely 2015 Klubihenki, 3.Jäsenkyselyn raha-aktiviteettejä 2015) 

- S-posti kirjoituksia jäsentilanteesta.  Aihe kirjoitteluun lähti Piirikuvernöörin 
kirjoituksesta 2.3.  Samassa viestissä oli myös edellä luetellut liitteet.  

     (Pekka Laaksosen, Veikko Kotolahden ja Hanna Partasen vastaukset ko.  
     aiheesta, liite) 
 

2) 
     -    2VDG Olavi Vesanen kertoi Liiton kuulumisia. 

- Lions 100v. ja Suomi 100v. kulkevat käsikädessä palveluaktiviteeteissä. 
- Punainen sulka on kauden pääaktiviteetti, johon tulee panostaa erityisesti. 

Punaisen sulan tuotosta Lion Quest toiminta saa 7% tukea, ja kaikki klubit 
25%, mutta se on anottava erikseen syyskuun puoliväliin mennessä. 
Hakemuksessa täytyy olla yksilöity kohde anottavalle rahalle. 
(epäselväksi jäi voiko rahan anoa jo nyt keväällä?) 

- Palveluhaasteet Lions 100v. (palvelu, nuoriso, ruoka, ympäristö) 
Myös perintöprojekti kuuluu tähän samaan sarjaan, Leijonan jalanjälki, joku 
hyödyllinen paikallinen projekti. 

- Leijonatoimintahan on: Paikallisuutta, Kotimaisuutta ja Kansainvälisyyttä 
tasaisessa suhteessa. 

     Jostain syystä LCIF -lahjoitukset ovat loppuneet melkein kokonaan. 
-    Jäsen hankinta on kuumaperuna.  Tyytyväinen täytyy olla, jos tilanne olisi +0,    
     eikä miinusta lainkaan.  Klubiviihtyvyyteen on syytä panostaa. 
- Esille tuli myös, että Palokka Wilma saa 2 uutta lionia, ja Muurame 5. 
- Onko yrityksiä lähestytty Pusu-lahjoitusten merkeissä? 
 

3) 
     -    Lpj Kari Kouhia Korpilahdelta teki selkoa Sulkalipaskeräyksestä JYP:n    
          kotiotteluissa. Asia oli kiireellä järjestetty, ja siksi tulos oli vaatimaton, noin     
          100€. 

- Ihmisillä ei ole enää käteistä rahaa, joten lipaskeräys ei enää tuota toivotulla  
tavalla. Korttilaitteen hankkimista suositellaan.  Sen voi yhdistää 
älypuhelimeen. 1VDG Jari Peltosella on tarkempaa tietoa ko. asiasta. 



Korttilaite ei ilmeisesti ole kovin kallis, ja ohjelman haltija ei ota rahan 
välityksestä kuin ihan minimaalisen prosentin.  Jonkin klubin, tai lionin tulisi 
ottaa asia omakseen ja olla jonkinlainen pilotti, jolta muut saa sitten opastusta 
korttilaitteen hankkimiseen ja käyttöön. 

 
4a) 

- Quest-pj Eila Pelli teki selkoa Jouluapu-hankkeen toteutumisesta. 
Rahaa saatiin kauppojen ruokaylijäämän lisäksi 1050€.  Sillä hankittiin ns. 
kuorrutusta leivän päälle. (margariinia, juustoa, omenoita, rusinoita, suklaata)  
Talkoolaisia oli n. 50 henkeä, ja joku oli mukana auton kanssa.  Joukossa myös 
Yliopiston vaihto-oppilaita, ja kokonaisia perheitä lapsineen.  Tavaraa oli 
runsaasti ja ruoka-avun hakijoitakin yli 400.  Auttavia käsiä voisi olla 
enemmänkin, samoin rahan lahjoittajia, ja kuljetusapua. 
Jos toiminta tästä vielä laajenee niin Mataran tilat käyvät ahtaiksi. Tuli esille, 
että Veturitalli voisi olla tilavampi paikka tavarapaljouden käsittelyyn. 

 
4b) 

- Quest-toiminta. 
Eila oli niin monisanainen ja nopea, että laitan tähän kaksi liitettä, joista asia 
selviää juurta jaksain. (1. Koulutuskalenteri 2017 – 2018, 2.QuestPusu yhdessä 
6.3.2017)   
 

5) 
     -    Hyvän Päivä 8.10.2017  
          Piirikuvernööri Edelmann teki selkoa edellisestä Hyvän Päivästä (8.10.2016),    
          joka oli melkein täysi fiasko, erilaisten yhteensattumien summa. 
          Foorumi tuli siihen lopputulemaan, että Hyvän Päivä aiemmin toteutetussa  
          muodossa jää pois, ja tilalle tulee Pusu&Quest-yhteistyö projekti samaan  
          aikaan 9-10.10.2017. 
          Punaisen sulan päättäjäiskonsertti on Lahdessa 8.10 ja samaan aikaan voisi olla  

     myös Jyväskylässä paikallinen päättäjäiskonsertti.  Tarvitaan vain tarpeeksi iso  
     tila ja orkesteri, sekä sali täyteen kuulijoita.  Orkesteri voisi olla joku    
     pelimanniyhtye?  Näin Hyvän Päivästä muodostuisi kolmen päivän tapahtuma. 
 

6) 
     -    Muut esille tulevat asiat: 
          2VDG Vesanen jakoi tunnustusmerkkejä kolmelle ansioituneelle klubille. 
          Lions 100v.-palveluhaasteen täyttämisestä. 
          LC Jyväskylä Cygnaeus:   neljän timantin lippumerkki 
          LC Jyväskylä Kuokkala:   neljän timantin lippumerkki 
          LC Jyväskylä Viitaniemi:  yhden timantin lippumerkki 
 
Apj Veikko Partanen päätti forumin 20.15. (merkitsi: vt.siht. M. Kauranen) 



         


